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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 31 ianuarie 2020, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 12.00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că, din totalul de 32 de consilieri 
judeţeni ( dna vicepreședinte Simona Mihaela Brătulescu și domnii consilieri 
județeni Cornel Cătălin Bulf și Gheorghe Adrian și-au prezentat demisia din funcția 
de consilier județean) sunt prezenţi 29, absentând domnii consilieri județeni  
Gheorghe Alecsei, Haralambie Damian și Adrian Ștefan, deci şedinţa este statutară. 
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al 
unităţilor subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia 
Juridică Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv 
Direcția Economică, dna Zamfir Larisa, șef Serviciul Buget-Direcția Economică, 
dna Rădulescu Eliza, șef Serviciul Resurse Umane, dl Stoicea Alin, director executiv 
Direcția Tehnică, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare Lucrări 
Publice și Guvernanță Corporativă, dl Ivașcu Sorin, director executiv Direcția 
Strategii Sinteze Proiecte cu Finanțare Internațională, dra Tache Andreea, arhitect 
șef Direcția Amenajarea Teritoriului și Urbanism, dna Roxana Stoenescu, şef 
Serviciul Relaţii Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, dna Nicolau Alina, 
director Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A., dna Mincă Ana Maria, 
director executiv Direcția Asistență Medicală și Protecție Socială, dna Negoşanu 
Araxy, manager interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Funie Constantin 
Cristinel, director Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Adrian 
Macovei, director executiv DGASPC Argeș, dna Ionescu Anci, consilier Preşedinte, 
dna Ciocanau Niculina, consilier Președinte, dl Nedelescu Costel, consilier 
Președinte,  dna Dinu Mariana, Administrator Public Consiliul Județean Argeș. 
 

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor participa la vot şi se vor 
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii 
următorii consilieri județeni: 
Dl consilier județean Radu Dumitrache la punctul nr.14 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 19. 
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Dl consilier județean Dorin Mărășoiu la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 20.  
 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua, avem cvorum, așa după cum 
cunoașteți din cadrul ședințelor de comisii sunt 31 de puncte înscrise pe ordinea de 
zi. Dacă sunt obiecții la ordinea de zi? Dacă nu, v-o supun spre aprobare. Cine este 
pentru ? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

- I - 

 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 13.12.2019. - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii în plen? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 

 

-II - 
 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 10.01.2020.   - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii în plen? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 

                 

- III - 
         Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încetarea mandatului de consilier judeţean al domnului Miuțescu Gheorghe 
Adrian.  - Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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 Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 8. 
 

-   IV - 
 

       Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încetarea mandatului de consilier judeţean al doamnei Brătulescu Simona 
Mihaela. Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.  
           S-a adoptat Hotărârea nr. 9. 
 

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încetarea mandatului de consilier judeţean al domnului Bulf Cornel Cătălin. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 10. 
 

                                                -  VI - 
 

     Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
aprobarea Regulamentului privind procedurile administrative ale autorității 
deliberative în cadrul sferelor de competență. - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 
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Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 11. 
 
                                                        -  VII - 
 

       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației către Uniunea Națională a Consiliilor Județene din 
România, pe anul 2020. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

  Obiecţii? Comentarii în plen? Vă rog! 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius - Domnule Președinte, referitor la 
acest punct. Știu că există aceasta uniune neguvernamentală, dar totuși v-am 
rugat și anul trecut să mi se prezinte un raport privind activitatea, un miliard si 
ceva vechi din partea județului Argeș, am văzut că s-a mărit la 0.165 lei. Totuși, 
un raport anual indiferent cine are președinția sau dacă este un executiv acolo, 
ca să vedem pe ce se cheltuie acești bani . 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Aveți totală dreptate! Urmează la 
începutul lunii februarie să fie o ședință la UNCJR, sigur se va prezenta un 
raport și să fiți convis că în ședința poate ordinară din luna februarie vă voi pune 
la dispoziție acest raport. Vi-l supun spre aprobare? Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotriva? Nu.  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.12. 

                                                        -  VIII - 
 

       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre pentru 
aprobarea încheierii Actului adițional la Acordul de asociere nr. 20712/11.12.2019, 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Județean Argeș nr. 239/28.11.2019 privind 
asocierea dintre Județul Argeș, prin Consiliul Județean Argeș și Asociația de 
Părinți a Colegiului Național ,,Dinicu Golescu” din Câmpulung.- Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 
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Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.13. 

-  IX - 
 

       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind darea în 
folosință gratuită Inspectoratului pentru Situații de Urgență ,,Căpitan Puică 
Nicolae” Argeș a unui bun mobil aflat în partimoniul Județului Argeș. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

    Obiecţii? Comentarii în plen? Vă rog! 
 
Dl consilier județean Postelnicescu Marius - La anexa 2, la punctul ,,Destinatie,, 
nu am înțeles fraza citez ,,destinația bunului atribuit în folosință gratuită nu va 
putea fi schimbată caz în care prezentul protocol va fi reziliat unilateral,,. Adică 
dacă reziliem unilateral, noi sau ei, acest protocol, destinația acestui mijloc 
pirotehnic nu va fi schimbată. Adică va rămâne la ei?  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule Secretar General ? 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel  – În această situație dacă se 
schimbă destinația bunului, se reziliează protocolul de dare în administrare și 
bunul revine consiliului județean. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius - Nu se va putea schimba destinația. 
Dacă destinația rămâne la ei prin protocol înseamnă că revine la proprietar. 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Destinația se referă la mașina 
pentru activități pirotehnice, aceea este folosită doar în acele situații, dacă este 
folosită în alte situații, se schimbă destinația. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius  - Am înțeles, deci putem să o dăm 
altui I.S.U. din alt județ pentru că suntem în asociație cu încă 7 județe. 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Absolut. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. Dacă nu mai sunt alte 
întrebări. Vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține 
cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.14. 

-  X - 
 

         Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
revocarea dreptului de administrare atribuit Regiei de Administrare a Domeniului 
Public și Privat al Județului Argeș R.A. asupra imobilului teren situat în Pitești, str. 
Armand Călinescu, nr. 44 și darea în administrare a acestui imobil Spitalului 
Județean de Urgență Pitești. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

      Obiecţii? Comentarii în plen?Vă rog! 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Domnule Președinte, dacă îmi permiteți, este 
lăudabilă intenția dumneavoastră de a construi această secție de boli infecțioase, 
cu aceasta sunt de acord, cu construcția ei, numai că locația aleasă, terenul ales nu 
mi se pare tocmai potrivit pentru o secție de boli infecțioase în centrul orașului 
lipit de o școală, școala nr. 3, cred că ar trebui să ne mai gândim cu privire la 
această locație unde să fie construită această secție de boli infecțioase. În pricipiu 
nu sunt împotriva construirii locației alese pentru a construi această secție de boli 
infecțioase. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă dau o veste proastă, secția de 
contagioase în prezent este la km 0, lângă Teatrul Davila. Măsurile de siguranță și 
de ordine publică și de siguranță medicală pentru protecția noastră sunt cu mult 
crescute față de anii precedenți. Și spitalele mari europene care se construiesc nu 
sunt undeva la 10-20 de km izolate, pe motiv că este sectie de boli contagioase. 

Dl consilier județean Tudor Mihail - Domnule Președinte, eu înțeleg, secția de 
contagioase este în centrul orașului și acum, dar acolo o știm și este de foarte 
multa vreme, înainte de  anii 90, asta nu înseamnă că daca acum o avem în centrul 
orașului trebuie să o mutăm tot în centrul orașului. Trebuie să găsim o soluție, îmi 
dau seama că și măsurile de protecție vor fi cele mai bune, dar cu toate acestea 
cred că este necesar să ne gândim la o locație undeva, nu lipită în orice caz de o 
școală. Vă mulțumesc. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Și eu vă mulțumesc. Eu am spus că încă 
funcționează secția în urban, nu este cazul să vă reamintesc Colentina, unde 
funcționează Institutul Marius Nasta, în cartiere, în București. Nu asta este 
rațiunea. Pornind de la logică și motivația evidentă privind necesitatea  unui spital 
de contagioase sau a unei secții de contagioase, este evidentă. Din actuala clădire 
în care funcționează contagioasele, nu se mai poate face nimic din ea, să o 
îmbunătățești ca condiții hoteliere pentru pacienti dar și ca și dotare cu aparatură 
în locația respectivă. Și din acest motiv marți dimineață împreună cu doi colegi, 
directorul medical de la Spitalul Județean și doamna doctor Ionescu, am fost la 
Matei Balș, ocazie cu care am vorbit cu dl profesor Streinu Cercel si cu dl 
profesor Rafila două lucruri. Primul, pașii pe care trebuie să-i facem în colaborare 
pentru centrul de diagnostic și tratament a afecțiunilor hepatice și am stabilit pașii 
și vă dau o veste foarte bună, aceea că noi consiliul județean sau Spitalul Județean 
sau Pediatria, nu suntem prinși pe partea economică legat de acest centru, este 
vorba de un proiect, programul operațional sectorial unde Institutul Național 
Matei Balș a dezvoltat în teritoriu în două regiuni numai, Centrul Universitar 
Craiova și noi Argeșul  și a doua discuție am avut-o legat de acest proiect, cum o 
facem, voi ce părere aveți că totuși sunteți Institut Național și forum decizional 
profesional din România. Ni s-a spus că facem foarte bine, mai mult decât atât 
vom stabili după ce se pune în discuție locația și tot, un proiect în care 
profesioniștii să ne poată ajuta la elaborarea acestui proiect, ca să nu greșim. 
Rostul este acela ca să nu mai plimbăm pacienții. Cum se întâmplă acum, iau 
copilul, il duc la Pediatrie, nu ține de mine, de dl doctor Enache, dacă este de 
gardă și-l duc la Contagioase. Îl urc în ambulanță, îl duc la UPU la Pediatrie la 
CPU, după care îl duc la Contagioase sau îl duc la Contagioase și nu ține de mine 
și îl plimb iarăși în mașina proprie sau în ambulanță și îl duc la Pediatrie. Rostul 
acestei entități înseamnă pe de-o parte cadre specializate pentru că în prezent și în 
viitor nu pot exista două secții, una de adulți și una de copii din rațiuni de 
practică, pentru că aceste gărzi, aceste permanențe medicale trebuie să fie făcute 
împreună și vom avea grijă și veți vedea că-n proiect așa va fi, ne vom ocupa și de 
infrastructură, adică de laborator, de radiologie, de strictul corespunzător pe care 
un spital de contagioase sau o secție de contagioase ar trebui să fie. Eu vă cer să 
fiți de acord pentru că trebuie pornit cu o locație pentru a face aceste proiecte de 
principiu care vor trece totuși pe la noi în fiecare etapă. Vă rog! 
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Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, intenția este 
foarte bună, lăudabilă dar logistic puteam face un transfer de teren pe Căpitan 
Cuțui unde este o zonă mult mai pretabilă pentru o asemenea secție a Spitalului 
Județean și lângă Spitalul Militar, înțeleg că este vorba și de mobilitate și de 
distanță, la Călinești avem foarte multe clădiri care sunt în patrimoniul Spitalului 
Județean și care nu sunt puse în functiune. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Și care urmează a fi demolate. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Iată că există soluții dar vă spun și 
parcări și trafic acolo la Muzeul Județean și la scoala nr. 3 și acolo sus pe Teilor 
adică nu se poate iar înghesuim Centrul Piteștiului,  totuși este o zonă destul de 
sensibilă. Ați văzut ce s-a întâmplat la TBC, au fost foarte multe discuții și după 
ce a fost mutată secția de acolo și demolată construcția cu proprietarii și cei care 
voiau să cumpere terenul tot pe zona acesta sensibila de sol, reziduri și așa mai 
departe care erau acolo. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Cu TBC-ul este o altă discuție și am adus-
o tot aici în condiții cu mult mai bine față de cum era acolo iar rațiunea este exact 
aceea pe care ați spus-o dumneavoastră, este și la jumătatea distanței aproximativ 
între Spitalul Județean și Spitalul de Pediatrie iar zona de parcare este o zonă care 
există și se poate creea și în interiorul viitoarei clădirii. N-are sens să vă spun ce 
spații mici de parcare sunt în prezent și la case mai mari vis-a-vis de unitățile 
medicale. Din punctul meu de vedere lipsa unui spațiu generos de parcare pentru 
zeci de mașini n-ar fi prioritate. Vi–l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost votat cu 20 de voturi ,,pentru” și 9 voturi  
,,împotrivă” (domnii consilieri județeni Gheorghe Bănică, Eduard Ștefan 
Dima, Dan Drăguțoiu, Valerian Jinga, Eugen Nae, Marius Dorel 
Postelnicescu, Manuel Tică, Mihail Tudor și Victor Gabriel Vasilescu). 

 
S-a adoptat Hotărârea nr.15. 

 

 

 

 



9 

 

 

 

-  XI - 
 

          Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al Județului Argeș cu bunul imobil ,,Casa de tip 
familial pentru copii cu dizabilități” Câmpulung. -  Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 16. 
 

-  XII - 
 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
trecerea în domeniul privat al Județului Argeș și dezmembrarea imobilului cu 
numărul cadastral 80294. -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 

               Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
          S-a adoptat Hotărârea nr. 17. 

 
-  XIII - 

 

       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat la faza P.A.C. a Proiectului Tehnic de 
Execuție (P.T.E.) și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiții: ,,Reabilitarea construcției aferente sediului Serviciului Județean de 
Medicină Legală Argeș”. -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 18. 
 

-  XIV - 
 

       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie ”Sf. Andrei” 
Valea Iașului.-  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimiate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 19. 
 

-  XV - 
 

      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Spitalului de Pneumoftiziologie Leordeni. -  Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 20. 
 

 

-  XVI - 
 

        Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Unității de Asistență Medico-Socială Dedulești.  -  
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Obiecţii? Comentarii în plen?  Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 21. 
 
 

-  XVII - 
 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere pe grade de dependență, pentru 
persoanele vârstnice internate în Căminul pentru Persoane Vârstnice Mozăceni-
Argeș, pentru anul 2020.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen?  Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 22. 
 

-  XVIII - 
 

       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de restructurare a Centrului de Integrare prin Terapie 
Ocupațională Tigveni - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 23. 
 

-  XIX - 
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       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de restructurare a Centrului de Îngrijire și Asistență Bascovele.- 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 24 
 

-  XX - 
 

       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de restructurare a Centrului de Îngrijire și Asistență Pitești. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen?  Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 25. 
 
 

-  XXI - 
 

       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale administrate și 
finanţate din bugetul Consiliului Județean Argeş, pentru anul 2020.  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 26. 
 

-  XXII - 
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       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
închiderea Centrului de tip rezidenţial pentru copii cu dizabilităţi din cadrul 
Complexului de Servicii Comunitare pentru Copii cu Dizabilităţi Câmpulung și 
înfiinţarea, organizarea şi funcţionarea unei Case de tip familial, cu modificarea 
structurii de personal a complexului.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 27. 
 

-  XXIII - 
 

       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea componenței nominale a Comisiei pentru coordonarea 
implementării măsurilor necesare pentru îmbunătățirea condițiilor de viață din 
așezările informale, constituită prin Hotărârea Consiliului Județean Argeș nr. 
167/29.08.2019. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus:       

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 28. 
 

-  XXIV - 
 

       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de analiză și acoperirea riscurilor al județului Argeș.- Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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     S-a adoptat Hotărârea nr. 29. 
 
 

-  XXV - 
 

       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea D.A.L.I. (Documentaţia de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii), 
Devizului general și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul "Covor 
bituminos pe drum județean DJ 703 Morărești – Cuca – Ciomagești – lim. Jud. Olt, 
km 0+000 – 9+720, L = 9,72 km, comunele Morărești și Cuca, județul Argeș”. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 30. 
 

-  XXVI - 
 

       Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
menținerea salariilor de bază ale funcționarilor publici și personalului contractual 
din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Județean Argeș, Direcției 
Generale pentru Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș, Direcției Generale 
pentru Evidența Persoanelor Argeș și ale personalului contractual din cadrul 
Serviciului Public Județean Salvamont la nivelul aferent lunii decembrie 2019  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 31. 
 

-  XXVII – 
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       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi -  Raport privind activitatea 
Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș, pe anul 2019.   - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
      S-a luat la cunoștință. 
 

-  XXVIII - 
 

       Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Raport privind activitatea 
Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș, pe semestrul II 2019.   - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
      S-a luat la cunoștință. 
 

-  XXIX - 
 

       Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi - Raport privind copiii părăsiți în 
unitățile sanitare din raza administrative-teritorială a județului Argeș, pe anul 2019.   
- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

       Vă rog! 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius - Doream planul de acțiuni în urma 
acestor rapoarte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – S-a făcut raportul, urmează acțiunile 
care trebuie făcute în 2020.  

      S-a luat la cunoștință. 
 

-  XXX – 

 
       Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi -Raport privind copiii părăsiți în 
unitățile sanitare din raza administrative-teritorială a județului Argeș, pe semestrul 
II 2019.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

      S-a luat la cunoștință. 
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-  XXXI - 
 

       Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi - Raportul Președintelui 
Consiliului Județean Argeș pe anul 2019.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

         Vă stau la dispoziție! 

Dl consilier județean Nae Eugen  - Pai ni-l puteți prezenta. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – La ce vă referiți. Mulțumesc.  

      S-a luat la cunoștință. 

Vreau să vă informez că avem o lună februarie foarte aglomerată, când spun 
aglomerată mă gândesc în primul rând la necesitatea unor ședințe extraordinare 
nu numai ordinară. Motiv pentru care astăzi am votat și am luat act de 
vacantarea funcțiilor colegilor noștrii și urmează pe 7, de astăzi într-o 
săptămână, la ora 12:00, să convocăm o ședință extraordinară de consiliu 
județean privind nominalizările din partea partidelor care au venit și dacă mai 
sunt dar atenție până luni înțeleg că sunt proceduri în comisii, pentru 
nominalizarea și votul pe care trebuie să-l dăm colegilor noi sosiți în consiliul 
judetean si de asemenea alegerea unui vicepreședinte din vacantarea unei funcții 
de vicepreședinte. De asemenea, în termenul de 45 de zile trebuie să dezbatem 
bugetul, trebuie să ne încadrăm în această perioadă de timp și dacă o mai fi ceva 
în partea ultimă a lunii februarie raportat evident la urgențe ne adunăm ca să 
hotărâm împreună. Vă dorim un weekend plăcut!   

          Ședința s-a încheiat la ora 13:00. 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 
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                                                             SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,                        

     

                                                                      Ionel VOICA 


